
Hivatala 

\.(..\ A C ..2.8

2018 SIEPT Z 4,

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (11. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,,Miért nem működik szabályszerűen a Nemzeti Sportközpontok (NSK) intézmény?" 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban egészen pontosan 2018. szeptember 11-énjelent meg egy Állami Számvevőszéki
jelentés, mely számos ponton talált kivetni valót többek között, a Duna Aréna uszodát
üzemeltető Bp2017 Nonprofit Kft. felügyeleti szervénél a Nemzeti Sportközpontoknál. A
Nemzeti Sportközpontok intézmény feletti irányító szervi feladatokat 2015. április l-jétől a
Nemzeti Fejlesztési Minisztérium látta el, amíg 2018-ban megszüntetésre nem került.

Az ÁSZjelentés Nemzeti Sportközpontok működésével kapcsolatban többek között, az alábbi
észrevételeket tette: ,,A belső kontrollrendszer nem biztosította a közpénzekkel és a nemzeti
vagyonnal való átlátható, szabályszerű, gazdaságos, hatékony is eredményes gazdálkodás
feltételeit. A Nemzeti Sportközpontok nem rendelkezett éves költségvetési beszámolóval,
pénzügyi és vagyongazdálkodása nem volt szabályszerű. "

Az előbbi megállapítások nyomán joggal vetődhet fel a kérdés, hogyha a Nemzeti
Sportközpontok működésével kapcsolatban ilyen megállítások születnek, akkor milyen
gazdálkodást folytathatnak azok a szervezetek, melyeket a Nemzeti Sportközpontoknak kell
felügyelnie, mint például a Bp2017 Nonprofit Kft.

Tisztelettel kérdezem Öntől, mint a Nemzeti Sportközpontok intézményt felügyelő
minisztertől, hogy mikor és milyen eredménnyel folytattak a közfeladatok ellátásának



szabályszerű biztosítása érdekében a pénzügyi működésre és gazdálkodásra kiterjedő
vizsgálatokat az NSK által felügyelt szervezeteknél, mint pl. a Bp2017 Nonprofit Kft .?

Továbbá kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról is, hogyha mostanáig az NSK által felügyelt
szervezetek pénzügyeire és gazdálkodásukra kiterjedő vizsgálatra még nem került sor, mikor
várható ilyen típusú vizsgálat, és e vizsgálatok eredményeit mikor és hol lehet megismerni?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 24.


